
Schriftelijke vragen ex. Art. 47 

        Provincie Utrecht 

        

13 november 2019 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Vandaag heeft het kabinet een maatregelenpakket aangekondigd voor de 
stikstofproblematiek. In deze brief [1] wordt ook aangegeven dat er wordt bekeken of 
de beschermde status van sommige natuurgebieden moet worden aangepast. Het 
kabinet stelt dat de aanwijzingsbesluiten van Natura2000-gebieden kritisch worden 
bezien. De fractie van GroenLinks vindt dit zorgelijk. We moeten de natuur 
beschermen in plaats van de regels aanpassen. 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft GroenLinks de volgende vragen aan het 
college van Gedeputeerde Staten: 

1. Is er overleg geweest met de provincie Utrecht over dit voornemen van het 
kabinet? Zo ja: welk standpunt heeft u aan het Rijk overgebracht? 
 

2. Hoe kijkt het college van Gedeputeerde Staten aan tegen dit kabinetsplan, 
ook gezien de groene plannen in het coalitieakkoord om ons stevig in te zetten 
om de natuur en biodiversiteit te herstellen, te versterken en uit te breiden? 
 

3. Wil het college van Gedeputeerde Staten aan de minister van LNV het 
standpunt van Utrecht kenbaar maken dat de provincie Utrecht geen 
statusverandering wil van de beschermde Natura2000-gebieden in onze 
provincie? 
 

4. Is het college van Gedeputeerde Staten bereid om zich ook via het IPO in te 
spannen voor een provinciebreed standpunt tegen de aanpassing van de 
status van bestaande Natura2000-gebieden? 
 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.  

Met vriendelijke groet,  
 
Marjolein van Elteren 
GroenLinks 

Bronnen:  

[1]https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2019
/11/13/maatregelenpakket-voor-de-stikstofproblematiek-in-de-woningbouw--en-
infrastructuursector-en-voor-de-pfas-



problematiek/kamerbrief+Stikstof+13+november.pdf 

 


